
 

 

  

 

 

 

 

Referat fra skolebestyrelsesmøde 
Mandag den 13. maj 2024 kl. 17.00-19.00 på Møllehøjskolen. 

 
Afbud: suppleanter 

Til stede: Kristian, Anders, John, Majbritt, Asgerd, Stine, Marie, Jonas, Ole, Helle, Kirsten, Dan 

Pkt. 1 
 

Husrødder  
 
REF: Husrødderne er ikke med til dette møde 
 

Pkt. 2 
 

Økonomisk situation 
Alle skoler i Viborg har fået en bundet opgave på at spare en del penge nu. Kirsten 
fremlagde Møllehøjskolens planlagte besparelser for dette regnskabsår. 
Det fremlagte blev drøftet af skolebestyrelsen. 
 
REF: Skolebestyrelsen er bekymrede over, hvad besparelserne kommer til at 
betyde for Møllehøjskolens børn.  
Skolebestyrelsen har lavet et brev, der udsendes til alle forældre. Brevet 
udtrykker skolebestyrelsens bekymringer. 
 

Pkt. 7 
(18.35-18.45) 

Korte beskeder 
 
Skoleleder:  
Formand:  
Undervisning:  
Fritid:  
Øvrige:  
 
REF: 

Pkt. 8 
(18.45-18.50) 
 

Evt. 
 
REF:  



 

 

 Årshjul og datoer 
 
August:  
Høring omkring skolebusser 
 
September:  
- Forretningsorden  
- Principper og politikker. Hvordan får vi synliggjort vores de forskellige 
principper og politikker (Møllenyt?) 
- Evaluering af arbejdsdagen 
 
Oktober: 
- Eget møde: evaluering af opstarten af skoleåret. Tovholder: John 
- Princip for ”Principper for undervisningens organisering” 
- Fælles med Overlund: evaluering af overgangen fra 6. til 7. årgang 
- Gennemgang og eventuelle rettelser i forhold til skolebestyrelsens beskrivelser 
på skolens hjemmeside 
 
November: 
- Tema: skole-hjem-samarbejdet. Tovholder: Kristian 
- Hvordan er skolebestyrelsen synlig på de forskellige årgange, og hvor meget 
skal skolebestyrelsen ”blande” sig i forældrerådenes arbejde? Hvilken hjælp er 
der behov for? Hvordan gør vi, så de gode ting, der allerede virker, følger med et 
nyt forældreråd samtidig med, at forældrerådene har mulighed for at finde på 
og udvikle.  
- Drøfte skole-hjem-samtalerne 
- Hvordan/hvor meget/lidt kommunikeres på Aula (skole/hjem) 
- Hvordan sikrer vi, at alle forældre føler sig som en del af fællesskabet? 
 
Januar: 
- Frivillighed: hvordan arbejder vi med frivillighed? Er det en ressourcebank? Er 
det faste ”hjælpere”? Eller noget helt tredje? 
Tovholdere: Stine og Majbritt vil stå for at lave noget om punktet ”frivillighed”. 
- fokus på skolebestyrelsesvalg (kaffe-event) 
- budget/økonomi 
 
Februar: 
- Børnetrivsel: seneste trivselsmåling og tendenser over tid. Tovholder:  
 
Marts: 
- Personaletrivsel. AMR på besøg. Tovholder:  
- Frivillighed, fortsat fra tidligere 
- Ressourcebank, fortsat fra tidligere 
 
April:  
Styrelsesvedtægter og skolebestyrelsens beføjelser. Tovholder:  
 
Maj: 



 

 

AMR på besøg i forhold til APV 
Ikke fastsat 
 
Juni: 
- Afslutning af skoleåret og evaluering af årets temaer og arbejde 
- Ting til næste skoleår 
 

 Mødekalender 2023-24  
 
17. august kl. 17-19 
20. september kl. 19-21 
30. oktober kl. 17-20 (fælles med Overlund) 
29. november kl. 19-21 
9. januar kl. 17-19 
20. februar kl. 17-19 
18. marts kl. 19-21 
25. april kl. 17-19 
13. maj kl. 17-19 
6. juni kl. 18-21 
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